



Circular No. (46 /2025)

Subject: list of eligible securities for market making activity

In reference to the market making regulation issued by the decision No. (73/2023) and to the decision No. (115/2025) making amendments to the market making regulations, which stated that Muscat Stock Exchange will publish a list of eligible securities for market making activity, and to circular No. (40/2024) which stated that the list will be updated at the beginning of each calendar year.

Muscat Stock Exchange discloses the new list of securities eligible for market making activity as detailed in the attached appendix.

Please be informed the new list will be effective as from Thursday 01/01/2026, and all Entities operating on securities that are licensed for market making activity are required to take the necessary actions in accordance with the aforementioned regulatory framework, within a grace period that shall not exceed 10 working days from the date of enforcement of this circular.

Best Regards,

Bader Hamood Al Hinai
Chief Operating Officer

تعميم رقم (46 /2025)

الموضوع: قائمة الأوراق المالية المؤهلة لنشاط صناعة السوق

إشارةً إلى اللائحة التنظيمية لصناعة السوق الصادرة بموجب القرار رقم (73/2023) وإلى القرار رقم (115/2025) بتعديل اللائحة التنظيمية لصناعة السوق، والتي نصت على أن تقوم بورصة مسقط بنشر قائمة بالأوراق المالية المؤهلة لنشاط صناعة السوق، وإلى التعميم رقم (40/2024) الذي نص على تحديث القائمة مع بداية كل سنة ميلادية.

تعلن بورصة مسقط عن القائمة الجديدة للأوراق المالية المؤهلة لممارسة نشاط صناعة السوق عليها وفقاً للملحق المرفق بهذا التعميم.

يرجى العلم بأن القائمة الجديدة سيعمل بها اعتباراً من يوم الخميس الموافق 2026/01/01م، وعلى جميع الجهات العاملة في مجال الأوراق المالية المرخص لها ممارسة نشاط صناعة السوق اتخاذ الإجراءات التصحيحية اللازمة وفق اللائحة التنظيمية المشار إليها، وذلك خلال مهلة بحد أقصى لا يتجاوز (10) عشرة أيام عمل من تاريخ العمل بالتعميم المشار إليه أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،،

بدر بن حمود الهنائي
الرئيس التنفيذي للعمليات

Issued: 31 December 2025
Corresponding to: 10 Rajab 1447 H

بورصة مسقط
MUSCAT STOCK EXCHANGE
دائرة العمليات
Operations Department

صدر في: 31 ديسمبر 2025 م
الموافق: 10 رجب 1447 هـ



الأوراق المالية المؤهلة لممارسة نشاط صناعة السوق
SECURITIES ELIGIBLE FOR MARKET MAKING ACTIVITY

#	Code / الرمز	Security Name	اسم الورقة المالية
1	OQEP	OQ EXPLORATION AND PRODUCTION	أوكيو للاستكشاف و الإنتاج
2	BKMB	BANK MUSCAT	بنك مسقط
3	BKSB	SOHAR INTERNATIONAL BANK	بنك صحار الدولي
4	ASCO	ASYAD SHIPPING	اسياد للنقل البحري
5	OTEL	OMAN TELECOM	العمانية للاتصالات
6	OQGN	OQ GAS NETWORKS	أوكيو لشبكات الغاز
7	NBOB	NATIONAL BANK OMAN	البنك الوطني العماني
8	OQBI	OQ BASE INDUSTRIES (SFZ)	أوكيو للصناعات الأساسية- المنطقة الحرة بصلالة
9	BKDB	BANK DHOFAR	بنك ظفار
10	ABOB	AHLI BANK	البنك الأهلي
11	OAB	OMAN ARAB BANK	بنك عمان العربي
12	OMVS	OMINVEST	العمانية العالمية للتنمية والاستثمار (أومينفست)
13	BKNZ	BANK NIZWA	بنك نزوى
14	ABRJ	ABRAJ ENERGY SERVICES	أبراج لخدمات الطاقة
15	ORDS	OOREDOO	أوريدو
16	PHPC	PHOENIX POWER	العنقاء للطاقة
17	SSPW	SEMBCORP SALALAH	سيمبكورب بصلالة
18	DIDI	DHOFAR INTERNATIONAL DEVELOP. & INVES.	ظفار الدولية للتنمية والاستثمار
19	PRFD	THE PEARL REIF	صندوق اللؤلؤة للاستثمار العقاري
20	RNSS	RENAISSANCE SERVICES	النهضة للخدمات
21	SUWP	AL SUWADI POWER	السوادي للطاقة
22	BATP	ALBATINAH POWER	الباطنة للطاقة

